
 

 

Vážený pan 

Miroslav Jansta 

Předseda České basketbalové federace 

Zátopkova 2 

Praha 6 (adresa na hlavičkovém papíře ČBF) 

 

 

V Praze dne 2. dubna 2024 

 

Vážený pane předsedo, 

 

dovolte mi, abych Vám poděkoval za Vaše dopisy ze dne 15.1.2024 a 14.3.2024, 

ve věci „Upuštění od porušování Stanov Českého olympijského výboru“. 

 

Kromě stanoviska předsedy ČOV Jiřího Kejvala ze dne 10.3.024 se předmětnou 

korespondencí zabýval dne 20.3.2024 i VV ČOV, který svým usnesením rozhodl požádat 

Ombudsmana ČOV o jednání s předsedou ČBF v uvedené věci. 

 

I proto jsem uvítal naše osobní setkání dne 27.března 2024, kde jsme tuto otázku 

vzájemně prodiskutovali. V kontextu těchto skutečností si Vám dovoluji navrhnout, 

vážený pane předsedo, posečkání s odpovědí na Vaše dopisy, a to v návaznosti na 

probíhající přípravu novely Stanov ČOV, která je na programu zasedání Pléna ČOV dne 

24.4.2024, a která mimo jiné, zcela nepochybně a komplexně odpoví i na Vaše 

legislativní podněty. 

 

Předem Vám děkuji za Vaši podporu tohoto návrhu, včetně podílu ČBF na 

novelizaci Stanov ČOV. 

 

Se sportovním pozdravem 

 

 

 

 

                                     
Alexander Károlyi 

Ombudsman Českého olympijského výboru 


